
	

	

Informatieve vragen 2019	

Jaarrekening 2018 
 

• Zoals ook in het accountantsrapport staat aangegeven is het vreemd dat voorafgaand 
aan de resultaatbestemming al € 1.506.230 aan de algemene dekkingsreserve wordt 
toegevoegd. Normaal gesproken wordt dit via de resultaatbestemming eerst ter 
goedkeuring aan de Raad voorgelegd. 
Waarom heeft het College al een stuk van de resultaatbepaling ingevuld? 
 

• Waarom wordt er nog een voorziening voor groot onderhoud van de Polfermolen 
gevormd (€ 1.193.901)? 
 

• Waarom zijn de voorraden grond en hulpstoffen en het onderhanden werk met een 
negatieve waarde in de balans opgenomen? (zie pag. 139) 
 

• Waarom heeft de gemeente Valkenburg aan de Geul geen voorziening voor 
wachtgelden gevormd? 
Worden er helemaal geen wachtgelden uitgekeerd? 

  
Kadernota 2019 
 

• Op pagina 3 wordt voorgesteld om zo nodig de reserve Personeel incidenteel in te 
zetten om de taakstelling formatie ambtelijke organisatie te realiseren. 
Kunt u dit uitleggen? 
 

• Op pagina 4 wordt gemeld dat er in 2021 structurele dekkingsmiddelen vrijvallen in 
de orde van grootte va € 1.711.000.  
Hoe is dit bedrag opgebouwd? 
 

• Verder wordt aangegeven dat de exploitatiebijdrage van de sporthallen (o.a. 
Bosdries) van € 114.000 omlaag kan naar € 50.000, hierdoor ontstaat er dus een 
additionele dekkingsbijdrage van € 64.000.  
Is de redenering juist dat de eerder genoemde dekkingsbijdrage (€ 1.711.000 minus 
taakstelling Polfermolen € 1.175.000) in de orde van grootte van € 536.000 samen 
met de dekkingsbijdrage Bosdries ter hoogte van  € 64.000 gebruikt kunnen worden 
voor eventuele toekomstige structurele uitgaven voor de Polfermolen? 
 

• Op pagina 15 wordt melding gemaakt van een extra benodigd bedrag voor de 
begraafplaatsen Cauberg resulterend in een jaarlijkse last van € 69.547, hierbij is 
gerekend met een rentepercentage van 4%.  
Een rentepercentage van 4% komt ons op dit moment, gelet op de actuele 
marktrente, erg hoog voor. Kunt u aangeven hoe dit percentage is opgebouwd?   
 

• De mei-circulaire is inmiddels bekend, kunt u aangeven wat de impact van de mei-
circulaire op de meerjarenbegroting is?	

		


